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日期Date :

甲方Party A (公司) (Company )  : Avalon Oss Renovation & Construction Ltd
[bookmark: _GoBack]乙方Party B (員工) (Employee )  :

鑒於Whereas :

甲方希望聘請乙方擔任特定職位，並將乙方納入公司的工作團隊。
Party A wishes to employ Party B for a specific position and integrate Party B into the company's workforce.

乙方願意接受甲方提供的職位，並遵守公司的規章制度。
Party B is willing to accept the position offered by Party A and abide by the company's rules and regulations.

雙方同意在一定期間內進行試用期，以確定雙方是否適合合作。
Both parties agree to a probationary period to determine whether the employment relationship is suitable.

根據上述情況，雙方達成以下協議 :
Accordingly, both parties have reached the following agreement:

試用期間: 試用期間自                            起至                          止，為期三個月。
Probation Period: The probation period shall commence on [Start Date] and end on [End Date], lasting for three months.

職位和工作內容: 乙方將擔任[職位名稱]，負責[工作內容]。

Position and Job Responsibilities: Party B shall serve as [Position Title], responsible for [Job Responsibilities].

薪資待遇: 試用期間，乙方的薪資為                     ，支付方式為                         。

Salary and Benefits: During the probation period, Party B's salary shall be [Salary Amount], paid [Payment Frequency].

工作時間和地點: 工作時間為每週                小時，工作地點為公司指定地點。

Working Hours and Location: The working hours shall be [Number] hours per week, 
and the location shall be at the company's designated premises.

評估和結果: 試用期結束前，甲方將對乙方的工作表現進行評估。如果雙方達成一致意見，則乙方將正式成為甲方的正式員工。如果未能達成一致意見，則雙方將終止合同關係。

Evaluation and Result: Prior to the end of the probation period, Party A shall evaluate Party B's performance. If both parties agree, Party B shall be formally employed by Party A. If no agreement is reached, the contract shall be terminated.








其他條款: 試用期間，乙方應遵守公司的各項規定，包括但不限於保守公司機密、遵守公司紀律等。

Other Terms: During the probation period, Party B shall comply with all company policies, including but not limited to confidentiality and disciplinary rules.

本同意書自雙方簽字或蓋章後生效，有效期為試用期間。試用期結束後，如果雙方達成一致意見，則本同意書將自動轉為正式雇傭合同。如果未能達成一致意見，則本同意書自動失效。

This agreement shall become effective upon the signatures or seals of both parties and shall remain in effect for the duration of the probationary period. Upon successful completion of the probationary period, this agreement shall automatically convert to a formal employment contract. In the event of a failure to reach an agreement, this agreement shall be automatically terminated.





















甲方(公司) Party A (Company) :                                                   (簽字或蓋章) (Signature or Seal)



                                                     乙方(員工) Party B (Employee) :                                                    (簽字) (Signature)



            日期Date : ______________
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